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SLOVENSKO: Matematik Richard Kollár zo združenia Veda pomáha, ktorý bol pred rokom
obhajcom lockdownov, dnes upozorňuje na nezmyselnosť a prehnanosť pravidiel, ktoré
určujú nový Covid automat

Na snímke matematik Richard Kollár

 

Podľa jeho statusu na sociálnej sieti, „máme zavedené cca. 8-krát prísnejšie pravidlá ako na jeseň a
to v momente, keď máme zaočkovanú takmer polovicu obyvateľstva a premorenie z minulej vlny
možno najväčšie v Európe, nie náhodou sme boli vtedy dlho na prvom mieste na svete v úmrtiach.“

Vedec pokračuje rázne takto:

„Toto nie je určite dobre nastavené a prinesie to revoltu, rýchle nepremyslené
zmeny a všeobecne opäť zníženie dôvery obyvateľstva v opatrenia. Nerobme to.
Najmä keď v podobnej situácii krajiny okolo nás budú postupovať úplne opačne.
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Nehľadajme opäť raz špeciálne slovenské riešenia, zatiaľ nám ani raz nepomohli
a len situáciu voči ostatným zhoršili.“

Svoj názor vysvetľuje na základe tohto grafu:

„Priložené grafy ukazujú posledný vývoj počtu administrovaných testov na
Slovensku (PCR a Ag, v jednotkách počet testov denne na 100 000 obyvateľov) a
vývoj ich pozitivity. Posledných 7 dní je zelenou farbou. Lenže zelená je len klam.
V skutočnosti týmto tempom zelenú rýchlo opustíme a keďže očakávame v
septembri len akceleráciu rastu, tak bude do konca septembra celé Slovensko
zrejme čierne. Mraky sa stiahnu.“



Mapa okresov podľa nového covid automatu



Problémom je podľa matematika to, „že do konca septembra bude stúpať počet hospitalizovaných
zrejme dosť pomaly a v nemocniciach uvidíme len pár stoviek ľudí. V niektorých okresoch (čiernych)
to bude zrejme dokonca nula, alebo len pár prípadov. Myslím, že bude vzhľadom na celú našu
históriu pandémie na Slovensku toto veľmi ťažké obhajovať.

Práve pre toto Richard Kollár očakáva „úplnú revoltu“ obyvateľov a hromadné nedodržiavanie
nariadených opatrení. To ešte viac akceleruje rast, samozrejme, a premorenie tak môže byť
lokálne veľmi rýchle, oveľa rýchlejšie, ako by sme chceli a na čo máme vybudovanú kapacitu
nemocníc. Jednoduchým riešením je zreálnenie COVID automatu.“

Svoju úvahu uzatvára tým, že s počtom infikovaných už niet čo robiť, lebo „čoraz viac dát zo sveta
podáva presvedčivý obraz o tom, že opatrenia na deltu nezaberajú a málokomu sa podarí
pred ňou ochrániť.“ Kollár to len nedokázal povedať na rovinu, že hoci sa odborníci vybíjali zas v
tom, ako budú sekírovať obyvateľstvo pre nosenie rúšok a napĺňanie limitov v interiéroch, skôr či
neskôr aj nepremorený zvyšok Slovenska sa nakazí túto jeseň a zimu covidovou nádchou.

Vieme, že sa nakazia aj očkovaní, ktorí môžu ochorenie roznášať. Mnohí veria tomu, že ich vakcína
ochráni, čo však môže byť falošný pocit bezpečia na základe toho, čo vieme z Izraela a ČR o slabej
ochrane vakcín v 5. a 6. mesiaci od podania. Či chráni aj prvé mesiace nevieme povedať z týchto
dát, lebo od apríla zaočkovaných ako aj neočkovaných chránilo slnko a ešte nejaký mesiac bude.

Potom sa všetci môžu chrániť pred hospitalizáciami na Covid-19 vitamínom D3 v dostatočnej dávke
cca 4 000IU denne (spolu s tukom, v ktorom je vitamín rozpustný), ako to odporúčalo populáciou
porovnateľné Fínsko, ktoré prekonalo pandémiu minulú sezónu len s 900 úmrtiami a bez povinných
rúšok a lockdownov. Odporúča sa aj vitamín C, zinok (viď obrázok) a quercetín, ktorého dobrým
zdrojom je fialová cibuľa a žltá paprika.



Úspešný protokol profylaxie a včasnej liečby odporúčaný svetovými expertami na Covid-19, nazývaný
I-MASK

Vitamínový protokol I-MASK užívaný preventívne pred nakazením značne zľahčuje priebeh ochorenia
a cieľom všetkých opatrení vraj má byť, aby sme nepreťažili nemocnice. Jediné štátom uznávané
riešenie je však len očkovanie experimentálnymi DNA alebo mRNA vakcínami, hoci ich bezpečnosť je
sporná hlavne po toľko známych úmrtiach mladších ľudí. Sú natláčané aj mladých ľuďom a deťom,
hoci tí covid prekonávajú bez príznakovo alebo veľmi ľahko. Z uvedeného je zrejme, že tu nejde o
zdravie, keď sa cenzuruje liečba vitamínmi a liekmi bez patentov a nanucujú sa vakcíny digitálnymi
pasmi. Ich zavedenie, zdá sa, je skutočným cieľom „boja“ s pandémiou.

Jana Ray Tutková


